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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2019-10-08  Kl.18.30 
 
Plats:  Klubbstugan 
 
Närvarande: Milan Kolar  Mårten Andersson 

Conny Ström Yngve Carlsson 
Stefan Norberg Claes Backlund 
Åke Medén  Maria Persson 
Daniel Solberg  
 

 §1        Öppnande av mötet.            
 

Mötet öppnades av ordföranden. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
              
Protokollet lades till handlingarna.                                                        
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 
 
Ekonomin är under kontroll.  
 
§4       Varvsfrågor. 
 
Projektläge altanbygge: Startar förhoppningsvis till våren. 
Installation 2-tonskran: Den är nymålad med pulverlack och optiskt kontrollerad. Kontroll av 
kajens betongtjocklek kan göras i befintliga dräneringshål. Larry Filin arbetar med 
konstruktionsberäkningar och har erbjudit sig att kontrollera montageritningarna. Åke 
skickar räkning för sina utlägg och ansvarar för arbetet med installation av kranen. 
Nya bryggor: Vi går vidare med våra planer på två eller tre 10 metersbryggor som placeras 
vinkelrätt ut från piren c:a 15-20 m utanför betongkajens slut. Plastbryggor ligger närmast till 
hands, då betongbryggor beräknas kosta minst dubbelt så mycket. Vatten, el och belysning 
ska installeras. Ett förslag är att en bryggplats ska kosta 25.000 kr vid ev. försäljning. En 
arbetsgrupp bestående av Claes, Milan och Conny tar fram nödvändigt beslutsunderlag som 
presenteras senast på varvsmötet i februari. 
Nya skjulplatser: Våra vanligaste skjulplatser har måtten 13 x 4,5 m och kostar vanligtvis 
25.000 kr, vilket ger ett kvadratmeterpris på c:a 427 kr. Om Mikael och Pelles skjul blir 16 x 
5,5 m, blir deras pris 37.600 kr. För Pelles del kan det bli aktuellt med en avräkning på priset 
för det markarbete han just nu utför med de schaktmassor som fylls i gropen sydväst om 
traktorgaraget.  
Vinteravgifter och varvsavgifter för 606:or: 1000 kr för sommarplats inkl. fria lyft. Örjan 
Alvebro har skänkt träställningen där hans båt tidigare stått. Seglingssektionen betalar 3000 
kr per år för att få utnyttja den platsen för 606:or mm och klär in träställningen med grön 
presenning. 
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Platser för vattenskotrar samt avgifter för dessa: Tre alternativ erbjuds; 1) Kranupptag med 
landplats. 2) Sjöplats med egen ramp. 3) Enbart lyft. Alternativ 1 och 2 kostar 2000 kr/år 
medan alternativ 3 kostar 1000 kr/år. Medlemskap krävs för samtliga alternativ. Vi planerar 
för 4-5 platser sjöplatser inledningsvis.  
Övriga varvsfrågor: 
 Inköp av begagnad traversmotor + telfer är ännu ej klart. Milan och Daniel tar kontakt med 
säljaren, Mattias Blomkvist. 
Mastförvaring i form av stålkonsoler med skyddande plåttak ska byggas mot Formgrens 
skjulvägg. Conny svetsar konsolerna. Beräknad kostnad hamnar på c:a 40-45.000 kr. 
Sommarens vakt: Lars Melander har ej gått vakt. Yngve skickar faktura, enligt våra regler. 
Traverslyft åt ickemedlemmar utan kostnad har skett. Information om vad som gäller 
behöver skickas ut. 
Lars Iwefors har bytt till LED-belysning på ett antal stolpar. Vi beslutar att SNBK står för hela 
kostnaden, trots att kajföreningen äger fem av stolparna. I enlighet med detta beslut, 
återbetalar klubben motsvarande investering  till flytbryggefonden. Belysningen vid 
dieseltanken ska kompletteras med skymningsrelä.  
Ljusmasterna får lysa oktober ut. 
 
§5 Nytt från Ungdomssektionen/Tävlingssektionen. 
 
Ungdomssektionen: Berättar om planerna inför nästa säsong. Kan bli trevligt, då både 
Örnsköldsvik och Hudiksvall också satsar ordentligt på jollesegling. Ett planeringsmöte med 
SuSS sker på torsdag, där Milan och Daniel deltar. 
 
§6 Övriga frågor. 
 
Klubben 50-årsjubilerar 2020.  
-Kanske kan det uppmärksammas med någon form av fest, till exempel i samband med sista 
april? 
De nya bryggorna i Åkeröviken håller på att färdigställas. Håkan Enerud har gått ut med ett 
mail till stödjande klubbar, där han ber om hjälp. Kjell-Åke, Yngve och Conny ska försöka 
ställa upp. 
Viktigt att personer som är på väg in i klubben först av allt ansöker om medlemskap. 
Därefter kan nycklar lämnas ut och båtlyft mm ske. 
Inga halva medlemsavgifter ska förekomma, även om medlemskapet tecknas under hösten. 
 
§7 Nästa möte. 
 
Den 18 november kl 18.30 hemma hos Milan. 
 
 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 



 3(av 3) 

Stefan Norberg   Milan Kolar 


